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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
NORD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD DEL DIA 7 DE MAIG DE 2019

En l´Alcaldía Massarrojos carrer en Bou nº 10, a les 19:00 hores del día 7 demaig de 2019
davall la Presidència de la Sra. Consol Castillo Plaza, es va reunir en sessió ordinaria, el Consell
de Districte dels Pobles del Nord, amb l´assistencia dels components del mateix; pel Grup
municipal Compromis.els vocals Sr. Josep Duart, Sr. Xavi Riera i Sr. Carles Verdaguer; pel Grup
municipal Socialista els vocals Sra. Enriqueta Llopis i Sra. Benilde Lorenzana Viñuela, pel Grup
municipal València en Comú. el vocal Sr. Jhon Orozco, pel Grup municipal Partirt Popular els
vocals Sr. Victor Pons i Sr. Rafael Roca, Excusen la seua assistència els vocals del grup
municipal Ciutadans, no assisteix cap vocal d'aquesta formació a la present sessió. Assiteix la
vicepresidenta Sra. Neus Fabregas actua com a Secretaria la Sra. Ana Sotelo Puchalt; 
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de l'acta de la sessió celebrada per la Junta Municipal de Pobles del Nord al febrer
de 2019

A la vista de l'esborrany de l'acta de la sessió anterior celebrada el 7 de febrer de 2019,
mitjançant el present acord s'aprova l'acta sense cap esmena ni al·legació.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presidenta

 

Des de la presidencia de la Junta es dona conter de les següents actuacions

La presidenta explica que tal com es va quedar inicialment, el Consell de la Junta de
Pobles del Nord es celebrarà de manera itinerant en els pobles de la Junta, fins ara no s'havia
realitzat perquè estaven realitzant-se obres en les diferents instal·lacions dels pobles, ara una
vegada finalitzades les obres comença la rotació del Consell, començat per Massarrojos.

• Creació del grup de treball de turisme en la Junta de Pobles del Nord

El Reglament del Consell Municipal de Turisme aprovat per acord de Ple de 27 de
setembre de 2018, i que ha entrat en vigor l'1 de març, preveu la creació del Consell Municipal de
Turisme de l'Ajuntament de València com a òrgan de participació social, assessorament i
col·laboració en aquelles activitats que incidisquen en el camp del Turisme dins de l'àmbit
competencial i territorial de l'Ajuntament de València, amb les funcions, composició, òrgans i
procediment regulador que s'estableixen en aquest.

Com a membres del mateix s'estableix en qualitat de  vocal un/a representant del Grup
d'Activitat comercial i/o turisme de cadascuna de les Juntes Municipals de Districte, que ha de
ser representant d'una associació amb treball en l'àmbit de demarcació de la Junta i estar inscrita
en el Registre d'Entitats de l'Ajuntament.

Com a Junta municipal, tenim una vocalia per a nombrar en aquest Consell Municipal de
Turisme. És important que els territoris estigam representats als espais de participació municipal.

 Com en aquesta Junta Municipal no tenim grup de treball de comerç i turisme, duguem a
aquest consell  la constitució d’aquest grup de treball, amb l’objectiu de treballar en el grup els
aspectes relacionats amb el comerç i el turisme dels districtes de la Junta Municipal. El
coordinador de aquest grup de treball es Javier Riera Moya.

En la primera reunió del grup de treball s’haurà, de nombrar la vocalia que represente a
aquesta JMD en el Consell Local de Turisme.
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• Subvencions de la Regidoria de Participació Ciutadana

La presidenta dona laparaula a la Regidora de participació i vicepresidenta de la Junta per
explicar aquestes subvencions

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana està tramitant-se la nova convocatòria de
subvencions per al foment de l’associacionisme i de participació ciutadana 2019.

Aquestes ajudes busquen:

-       Fomentar la dinamització i vertebració de la vida col·lectiva als barris i districtes.

-       Fomentar els processos de participació ciutadana

-       Fomentar l’elaboració i difusió d’estudis.

En aquesta edició s’ha modificat el pressupost dels projectes. La subvenció per al projecte
no excedirà de 3000 euros (abans eren 2.500 euros) i si el projecte es realitza en xarxa, serà de
5.000 euros. Com a novetat també està que l'execució de l'activitat podrà realitzar-se durant un
any després de la sol·licitud

Com es va realitzar en les anteriors convocatòries, es realitzaran uns tallers formatius en
diferents llocs de la ciutat on podreu apropar-se. En aquesta edició es realitzaran 10 tallers, així
podran cobrir-se totes les JMD. A més, comptareu amb assistència tècnica del servei de
participació ciutadana tan presencial com telefònica.

 

 

• Decidim VLC:

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana s'està planificant la nova edició
de Decidim VLC, la quinta edició d'aquests pressupostos participatius.

Actualment s'ha convocat una taula de participació amb entitats socials de la ciutat per
treballar la nova edició i codisenyar les bases reguladores.

L'edició 2019-2020 començarà els pròxims mesos. Us animem que comenceu a ajuntar-vos
en el grup d'urbanisme de la junta per pensar en propostes per als vostres districtes. Com més es
treballen les propostes, serà més fàcil després el seu estudi per part dels equips tècnics.

Estigueu atentes a la web decidimvlc.valencia.es que es ficarà tota la informació del nou
procés.

I recordem que en la mateixa pàgina podeu trobar l'estat d'execució de les edicions
anteriors dels projectes dels districtes d'aquesta junta municipal.
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La presidenta  de la Junta, en aquest punt, explica que remetrà a les alcaldies tres
documents que considera necessari que els alcaldes coneguen per quant afecta a la gestió dels
s e u s  p o b l e s ,

-  P l a  d e  n e t e j a  d e l s  p o b l e s

-  Resum de  l e s  subvenc ions  de  pa r t i c ipac ió .

- El nivell d'execució de les obres incloses en els diferents plans provincials i municipals, com el
cas del DECIDIM en totes les edicions, o el SOM + i el IFS de la Diputació.

. Resultat Activitats realitzades pel grup de treball d’horta i urbanisme. 

La presidenta dona la paraula als coordinadors dels grups de treball per explicar les
actiitats realitzades

La Coordinadora del grup de treball Horta, Enriqueta Llopis   explica les jornades
realitzades el 6 d'abril On es dóna a conéixer l'origen dels pobles i assentaments posant-se de
manifest les característiques i peculiaritats dels pobles del Nord, on cal tindre en compte que són
nuclis de població dispersos. Així mateix es dóna a conéixer la nostra agricultura i els llauradors
que la fan possible, es parla del futur dels pobles i en definitiva va ser molt interessant, una de les
conclusions que cal ressaltar és la necessitat de la col·laboració i coordinació de les distintes
institucions que actuen i tenen competències sobre el nostre territori amb la finalitat de tindre un
model coherent de territori i per tal de planificar de manera conjunta el futur dels nostres Pobles.

En aquesta jornada han participat els següents ponents: D.Vicente Sales, president de la
fundació ASSUT, José Vicente Gregori Ferrer, arquitecte urbanista AUMSA, D.Francesc
Espinosa Bayarri, agricultor, secretari de la cooperativa Vega *Horta Nord i repersentant de la
unió de llauradors en el CRDO Xufa de València , D.Jose Francisco Sales Marqués responsable
del departament tècnic d’*AVA i D.Josep Lluís Ferrando Calatayud, secretari autonòmic
d’Habitage obres Públiques i Vertebració del Territori

  Pel Coordinador del grup de treball d'Urbanisme i mobilitat  Jhon  Orozco, s'adona del
resultat de les Jornades on es va tractar la humanització de les carreteres dels Pobles del Nord
varen ser jornades de matí on van participar els veïns i les diferents associacions. Les ponències
varen versar sota els riscos en la salut per contaminació lumínica, visual, sonora, per
combustibles fòssils; també va assistir un antropòleg d'Holanda, expert en ciclorutes, mobilitat
alternativa al combustible fòssil i com fer més agradables els camins per eixample reduir la
temperatura plantant arbrat; també es va parlar de la singularitat del territori dels Pobles del
Nord, es tracta d'una zona rural amb horta, xènies, al mig d'una zona urbana, on cal donar
solucions en matèria de transport pensant en transports públics,  micro autobusos, bicicletes, i
a c t u a r  s o b r e  l e s  c a r r e t e r e s .

Com a conclusions cal indicar que cal seguir treballant en aquests aspectes, en la pròxima sessió
del grup de treball  es  continuarà tractant aquests  assumptes,  També  és  traslladarà  a la Junta
el treball complet per al seu coneiximent
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han participat els següents ponents: D.José Antonio Alcantud Doménech, jurista i membre
de SOS Massarrojos, D.Pep Trullen, Metge en Salut Pública, Director de Salut Pública de
Castelló, Sr. Koen Meeuwsen Antropòleg, Representant de la Dutch Cycling Embassy
(Emabajada Holandesa de la Bicicleta) i Tomás Ruiz Sánchez, Enginyer de Camins Departament
de Transports de la Universitat Politècnica de València i els seus col·laboradors, Rosa Rierol
López, Lidón Mars Aicart, Jesús García Quintero, Daniel Casquero Soler, i Floridea Di Ciommo,
sent autors de l'última ponència “Una mobilitat millor per als pobles del Nord de València".

 La Junta de Districte de Pobles del Nord reconeix la labor realitzada pels ponents per la
seua generositat encomiable en la transferència de coneixement, la seua participació en les
jornades corresponents, i aixi Certificar aquest reconeixement als ponents de les diferents
jornades als efectes oportuns.

Pel coordinador del grup de treball de cultura Carles Verdeguer es  adona  de
les dues activitats  realitzades, una és  la col·locació dels panells ceràmics als pobles, falten per
col·locar tres panells que  és  posaran  als  pròxims  dies, el  veïnat  està  molt satisfet en aquest
treball en considerar que és una forma de mostrar a tots els recursos dels seus Pobles; també es va
realitzar l'entrada de bandes amb la participació de les Bandes dels Pobles de Massarrojos;
Benifaraig i Carpesa.

La Presidenta de la Junta felicita als grups de treball, per l'alta qualitat de les
activitats,  entén que Les Juntes dels pobles estan cridades a  triomfar  i que les iniciatives que
es t an  desenvo lupan t   són   mol t   i n t e re s san t s .

Per últim indicar que hi ha uns romanents econòmics després de realitzades les activitats que es
poden repartir entre els grups.

Abans de passar al següent punt La presidenta es dirigeix al vocal del partit Popular Víctor
Pons per indicar-li que les preguntes que va realitzar respecte al barranc del  Palmret  i del
Carraixet des de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer se'ns demana que concretem el tram o
coordenades on es detecte el mal funcionament, objecte de la reclamació i així iniciar l'expedient
de reparació.

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger sol·licitant la construcció de
Carril bici en les pedanias del Nord de Valencia

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, con DNI 44.861.191C, en su calidad de vocal portavoz del Grupo
Municipal del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en los artículos 120 y siguientes del
Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS
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Previa a plantear la moción el vocal del grupo Popular manifiesta su desconcierto y
malestar por el cambio de ubicación de la celebración del Consell, de Carpesa a Masarrojos, sin
aviso con antelación suficiente, ante dicha apreciación se le contesta por la presidencia y el resto
de vocales que el cambio de ubicación se puso de manifiesto en la ultima sesión del Consell y así
lo ratifica la presidenta explicando que el objetivo es que la celebración del Consell sea itinerante
entre Pobles del Nord. Así mismo el vocal Victor Pons solicita que haya mayor difusión de la
celebración dels Consells, recurriendo como ejemplo a los mensajes de whatsapp de las distintas
alcaldías, una vez puesto de manifiesto lo anterior pasa a desarrollar la moción en los siguientes
términos

El tráfico en la zona de Pobles del Nord se ha intensificado ultimamente, tanto en la
comunicación entre los distintos pueblos como con el nucleo urbano de Valencia, a eso se une qu
elas carreteras de las pedanas son estrechas, sin arcenes,   con mucho tráfico y vehículos
agricolas, todo esto hace que el circular en bicicletas o patinetes por esta zona o llegar hasta
Valencia en este transporte sea practicamente imposible, esta moción entiende el vocal del grupo
popular , que no debe platearse solo en terminos politicos sino que entiende que se trata de una
necesidad para los habitantes de Pobles del Nord, de ahí que considere imprescindible la
construcción de carriles bici que unan las pedanias con Valencia y estas entre si, puesto que
aunque la construcción de carriles bici en la ciudad de Valencia ha sido una constante en la
última legislatura, sin embargo, no se ha hecho ni un solo kilómetro para unir la ciudad con las
pedanías. Se necesita de manera urgente dos carriles bici. Uno, que enlace Poble Nou con
Valencia y otro que haga lo mismo desde Carpesa. A la vista de lo anterior se presenta la
siguiente

 

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Construir dos carriles bici, que consigan unir con Valencia ciudad, Poble Nou y
Carpesa.

Segunda.- Construir y mejorar la red de carriles bici para unir Cases de Bárcena, Borboto y
Benifaraig, con Poble Nou y Carpesa, de tal modo que con la construcción de la primera
propuesta, y con la aplicación de esta segunda, todas las pedanías estén comunicadas entre sí de
manera segura con carriles bici.

Tercera.- Que se destine consignación presupuestaria y pronta ejecución. Las pedanías no
pueden ir sistemáticamente a la cola de la ciudad.

 

MOCIÓN ALTERNATIVA

El vocal de Valencia en Comú, Jhon Orozco, contesta a la moción y plantea una moción
alternativa en los siguientes terminos:  Se agradece el entusiasmo del vocal del Grupo Popular y
su discordancia con la línea manifestada por el Partido Popular respecto a la bonanza de la
construcción de ejes ciclistas en la ciudad y su ánimo de destruirlos.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 7 DE MAIG DE 2019 7

No obstante, ningúna construcción  del eje ciclista se ha realizado, al menos en la presente
legislatura, sin un estudio previo. Por eso, y dado que la construcción muy probablemente pasaría
por la compra del terreno necesario para la construcción de las nuevas vías (puesto que el
objetivo no es comprometer la accesibilidad a través de la CV-315 en vehículos motorizados), se
propone la siguiente

 PROPUESTA  ALTERNATIVA:

Unica.- Encargar a las áreas municipales competentes el estudio de viabilidad,
emplazamiento y el coste de adquisición de terrenos necesarios para la instalación de uno o
varios ejes ciclistas seguros amplios y segregados del tráfico motorizado, con el fin de vertebrar
los Pobles del Nord mediante vehículos sostenibles, al igual que se ha hecho con éxito esta
legislatura en València ciudad, manteniendo la accesibilidad con vehiculos motorizados.

Antes de pasar a la votación la presidenta del Consell, explica que es necesario, antes de
acometer una actuación como la propuesta por el vocal del partido Popular, valorar el coste de la
actuación de manera global , no solo en cuanto a proyectos sino en la adquisisicón de terrenos, de
modo que si no hay avenecia en la compraventa de los terrenos, la Administración tiene que
iniciar el procedimiento de expropiación, en conclusión no es un procedimiento rápido y eso es
algo que debe darse a conocer a los ciudadanos la realidad de los tiempos, estamos todos de 
acuerdo en la necesidad de realizar el Carril Bici pero hay que hacerlo bien y siguiendo los pasos
necesarios, de ahí que la ejecución del mismo no sea rápida.

A la vista de la propuesta alternativa se inicia el debate sobre la moción inicial y la moción
alternativa, el vocal del partido Popular, el Sr. Victor Pons, contesta   indicando que el Partido
Popular no está en contra de los carriles bici de hecho durante su mandato se realizaron 130 km
de carril bici, frente  a los 20 km que ha realizado este equipo de gobierno, el partido Popular está
en contra de los carriles bici mal hechos, como los de la calle Colón, etc.

La presidenta del Consell, la Sra. Consol Castillo, contesta e insiste en que están de acuero
en la necesidad de un carril bici que conecte els Pobles del Nord con la ciudad de Valencia y els
PObles entre si, pero insiste en que hay que ser sinceros con los vecinos y explicar la verdad que
el procedimiento aunque necesario, no será rápido, pero lo qu esi está claroes que el equipo de
Gobierno tiene una apuesta clara por esta tipo de actuaciones como ha demostrado, pero tambien
hay que dejar claro que las actuaciones en esta materia se hacen cumpliendo con la legislación
vigente en todos los ámbitos, de ahí que entiende que lo apropiado sería que se votase  a favor de
la propuesta alternativa.

No obstante lo anterior el vocal del partido popular reconoce que están conformes con la
ejecución de los carriles bici, pero entiende que la propuesta alternativa del equipo de gobierno se
queda corto.

Concluido el debate se procede a la votación de la Propuesta alternativa defendida por el
vocal de Valencia en Comú, con el siguiente resultado

Votos a favor de la propuesta alternativa,  Compromís, PSPV-PSOE y Valencia en Comú
(7)
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Votos en Contra: no hay votos en contra (0)

Abstenciones: vocales del Partido Popular (2)

A la vista de lo anterior se aprueba la propuesta de la moción alternativa

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger, l'augment de presència
policial en pedanies del Nord de València.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, con DNI 44.861.911C, en su calidad de vocal portavoz del Grupo
Municipal del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículos 120 y siguientes del
Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la siguiente MOCION:

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Desde hace ya bastante tiempo nuestras pedanías Nord se encuentran completamente
abandonadas en cuánto a atención y protección social se refiere. Un aumento policial, aunque sea
mínimo, tienen consecuencias directas en el bienestar de nuestros vecinos. Aprovechando la
reciente entrada por oposición de nuevos efectivos policiales, se debería adscribir a parte de ellos,
a las pedanías del Nord. Esta falta de policias es constatable y solo hay que comparar la
población del pueblo de Bonrepos con la de Carpesa y el municipio de Bonrepos tiene una
dotación de ocho policias locales, mientras que Carpesa no tiene. de ahí que se plantee la
siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO.

Pimera.- Que se aumente la presencia policial en nuestras pedanías del Nord, de tal manera
que la seguridad quede reforzada.

Segunda.- Que se cree un pequeño retén policial en pedanías Nord, para que estos agentes
puedan estar cerca de nuestras pedanías, en vez de tener que desplazarse hasta la unidad de
distrito que les corresponde.

Antes de responder con la moción alternativa, la presidenta del Consell, la Sra. Consol
Castillo, explica que la comparación con el municipio de Bonrepos no es apropiada por cuanto
que Carpesa, es un Poble que epertenece a Valencia, pero lo extraño es que durante 24 años de
gobierno del partido Popular   no se hayan preocupado durante los 24 años de gobierno; No
obstante lo indicado están conformes en que es necesario que exista presencia policial en els
Pobles del Nord puesto que si no por población si que tienen una gran superficie, de ahí que el
equipo de gobierno a través de la vocal del PSPV- PSOE, Enriqueta Llopis plantee la siguiente

MOCIÓ ALTERNATIVA
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En la situación actual y ante hechos puntuales, como puedan ser servicios de seguridad
ciudadana, que requieren de la presencia de varios agentes para su atención se recurre a las
patrullas de la 6ª Unidad de Distrito, donde el teniente Mateo, atiende en la medida de lo posible,
las necesidades que se plantean.   y así según se vayan incorporando nuevos agentes se
distribuirán en función de las necesidades.

En lo que respecta a la solicitud de creación de un pequeño retén policial en pedanías
Nord, desde esta Concejalía junta con la Jefatura de PLV se estudiará si fuera
procedente. Per tant és proposa la present 

Proposta D'ACORD ALTERNATIVA

Primer.-  Garantir una dotació suficient de policia local als Pobles del Nord tenint en
compte la gran dispersió poblacional i l'amplitud del terme, una vegada s'incorporen els nous
efectius al cos de la Policia Local.

Segon.- Estudiar les necessitats, en funció de les peculiaritats del terme dels Pobles del
Nord, de crear un reten de policia local en el seu ámbit geográfic.

Sotmés a votació la proposta alternativa per la presidenta, aquesta s'aprova per unanimitat
dels vocals presents en el Consell, vocals de Compromís, PSPV-PSOE, València en Comú i
Partit Popular.

 

 

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte a l'agilitar el tramite
de concessió de guals.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, con DNI 44.861.911C, en su calidad de vocal portavoz del Grupo
Municipal del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículos 120 y siguientes del
Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El vocal del partido Popular inicia la exposición de su moción con una frase del actor
Groucho Marx "La política es el arte de buscar problemas, encontrarlos, hacer un diagnóstico
falso y aplicar después los remedios equivocados.” esto es lo que ocurre con la tramitación de los
vados,  por un lado en la plaza de Carpesa una vecina realizó una reforma en su inmueble y tras
intentar dar de baja el vado que tenía antes de la reforma, el Ayuntamiento lo ha desestimado



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 7 DE MAIG DE 2019 10

porque no ha cambiado el uso del bajo, por lo tanto tiene un vado que no quiere y por otro lado
hay un vecino que ha tardado cuatro años en obtener el vado. El colapaso administrativo en
cuánto a la concesión de licencias de vados, es conocido por todos. En el tema concreto de
Vados, hay vecinos de las pedanías que llevan más de dos años esperando que su solicitud sea
atendida.

La falta de aparcamiento en nuestras calles hace que la concesión de Vado sea algo
prioritario.

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera:- Que se apliquen las solicitudes de vado, fijando unas plazas de concesión. y que
se puedan conceder por las Juntas de Distrito.

Segunda.- Que se establezcan medidas de resolución de los expedientes, ante ellos el
estudio de formas de declaración responsable de los interesados.

El vocal de Compromís Carles Verdeguer, respon a la moció presentant la següent 

MOCIÓ ALTERNATIVA

És cert que les tres primeres mocions presentades pel vocal del partit Popular són
qüestions   les quals bàsicament afecten el veïnat dels Pobles del Nord i en el que tots estem
d'acord en solucionar, en aquest sentit i respecte als guals, cal indicar que el plenari de
l'Ajuntament en data 25 d'abril de 2019 ha aprovat una nova ordenança de mobilitat, en la que hi
ha una nova regulació dels guals, tal com es recull en els articles 92, 93 i Annex III.4, on es
regula la concessió de guals també mitjançant declaració responsable, en aquesta nova ordenança
s'espera que s'agilitzen els tràmits, sempre que es tinga en conter que els interessats en la
concessió de guals deuran aportar de manera correcta la documentació preceptiva que s'indica en
l'annex  III.4 de la nova ordenança, També, i d'acord a la nova regulació els locals per al
que es  sol·licite el gual deuran reunir amb caràcter previ i de manera preceptiva, els requisits
legals per la funció que es realitza al mateix.

PROPOSTA ALTERNATIVA

PRIMER.- Esperar la posada en marxa de la nova ordenança de mobilitat aprovada pel Ple
de la Corporació en data 25 d'abril de 2019, per  agilitar els procediments de concessió de guals ,
posant l'accent en la peculiaritat dels guals sol·licitats en l'àmbit els Pobles del Nord i en la
necessitat de concedir els guals sol·licitats.

SEGON.- Sol·licitar a la nova Corporació que es constituïsca després de les eleccions que
realitze els tramits administratius i normatius necessaris perquè la tramitació dels expedients de
gual, passen a la Junta Municipal de Pobles del Nord, ja que els tècnics de les Juntes de Pobles
coneixen les peculiaritats del seu entorn geogràfic i així la tramitació podrà ser mes àgil i eficaç,
en entendre que la casuistica de guals a València nucli ciutat i València pobles és molt diferent

La presidenta somet a votació la moció alternativa que s'aprova per unanimitat dels vocals
presents en el Ple del Consell de districte, vocals de Compromís, del PSOE-PSPV, València en
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C o m ú  i  p a r t i t  P o p u l a r .

Una vegada realitzada la votació, la presidenta es congratula de l'aconseguit en la Junta de Pobles
del Nord, perquè és un eixample perfecte de què entén que ser les Juntes de districte, fòrums on
la Corporació i l'Administració es preocupen pel benestar i qualitat de vida dels veïns.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal del grup popular Victor Pons Roger sobre l'ampliació places de
pàrquing eliminant passos de vianants que estan en lloc erroni.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

Don Victor Pons Roger, con DNI 44.861.911C, en su calidad de vocal portavoz del Grupo
Municipal del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguientes del
Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la siguiente MOCIÓN:

 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Los pasos de peatones son fundamentales en una pedanía. Sin embargo, una mala
ubicación de los mismos, los hace inncesarios ya que nadie los usa. Esto sucede cuando hay
pasos de peatones en mitad de una calle, existiendo otros pasos de peatones muy cerca. Estos
pasos de peatones mal ubicados, que no tienen ningún tipo de uso, impiden a los vehículos
aparcar de manera correcta.

La falta de aparcamiento en nuestras pedanías es un problema que sufren todos y cada uno
de nuestro vecinos, por lo que debemos esforzarnos en buscar soluciones que permitan que el
peatón pueda disfrutar de la calle de manera segura, al tiempo que los vehículos y vecinos de
nuestras pedanías puedan aparcar de manera correcta.

Hay que tener en cuenta que, según cree entender el vocal del PP Victor Pons, la mayoria
de calles y caminos de las pedanias son de velocidad 30 y en las mismas la prioridad es del
peatón, por lo tanto cree que hay pasos de peatones que no son necesarios, y que seguramente y
según su opinión seria suficiente colocando pasos de peatones al inicio y al final de las calzadas.

Tal y como en sesiónes anteriores del Consell le indicaron ha repasado algunos pasos de
peatones de las pedanias y por ejemplo en Carpesa hay tres en concreto, c/ Carmelo Vicent 8; 
Ermita de Sant Roc 8 y Cristobal León 14 entiende que no son operativos y que además no son
accesibles, de ahí que presente la

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Que se realice un estudio técnico de los pasos de peatones que se encuentran en
mitad de una calle, y por lo tanto con un uso nulo por parte de los viandantes, siendo eliminados
para de ese modo aumentar las plazas de parking.
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Segunda.- Que sean revisados el resto de pasos de peatones de nuestras pedanías Nord,
para que todos ellos se hagan 100% accesibles, algo que a día de hoy no sucede.

El vocal de compromís Xavi Riera, contesta la moció en la següent

MOCIÓN ALTERNATIVA

La ubicació dels passos de vianants atén diferents criteris (continuïtat d'itineraris per als
vianants, proximitat a centres *atractores de viatges a peu, distància entre passos existents, etc.) i
n o  a  u n a  u b i c a c i ó  a l e a t ò r i a  o  c a p r i t x o s a .
La supressió dels passos existents pot comportar una disminució de la seguretat viària de la zona.
Es proposa que el Grup Popular plantege de forma concreta si existeix algun punt a estudiar, i no
de forma genèrica la ubicació dels passos de vianants de les pedanies que si existeixen, atendrien
r a o n s  t è c n i q u e s  q u a n  v a n  s e r  h a b i l i t a t s .
Per part del Servei de Mobilitat el compromís amb la seguretat i l'accessibilitat en Pobles de
València està fora de tot dubte en una legislatura en la qual s'han realitzat centenars d'actuacions
solucionant reclamacions històriques dels veïns.

A la vista de l'anterior es proposa la següent

PROPOSTA ALTERNATIVA

ÚNICA.-  Requerir al vocal del PP per aportar un llistat d'aquells passos de vianants que
no són correctes que incompleixen accessibilitat o que considera innecessaris per a remetre'ls a
mobilitat i que es realitzen les actuacions adequades per a adequar els passos de vianants.

Abans de la votació de la proposta alternativa, el vocal de Valencia en Comú Jhon
Orozco Convida al vocal del PP a participar en el grup de treball d'urbanisme i mobilitat de la
Junta  per  par la r  i  debat re  aques tes  qües t ions .

Per altra banda Carles Verdeguer indica que el de carrer 30 no és cert, sobretot a Massarrojos on
é s  u n  p e r i l l  c r e u a r  p e l  m i g  d ' u n  c a r r e r  3 0 .

La presidenta entén que el tractament de l'accessibilitat dels passos de vianants és molt important
i l'ajuntament està destinant molts diners a fer accessibles tots els passos de vianants de la ciutat,
per  el  tant s'ofereix al vocal del partit popular, tres  fòrums  on pot  posar  de manifest
les  deficiències  dels  passos  de vianants dels Pobles del Nord,  així  està  el grup de treball
d'urbanisme i  mobilitat  de la Junta; el Consell  veïnal  de  Carpesa  i la  pròpia  Junta,
on podrà remetre relació o fotografies dels passos incorrectes.

Tots estan d'acord en disposar de  la informació  necessària  per arreglar
l e s   d e f i c i è n c i e s   i n d i c a d e s

Concloses les intervencions la presidenta somet a votació la proposta alternativa que és aprovada
per unanimitat dels vocals presents en el Consell, vocals de Compromís, del
PSPV-PSOE, València en Comú i partit Popular
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte a l'autorització de
l'ocupació de via pública sol·licitada per alcaldes pedaneos.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NUM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Nos consta que siempre que un alcalde pedáneo solicita una ocupación de vía pública, tras
los informes municipales pertinentes, se procede a su concesión.

 

1.¿De qué medidas dispone el Ayuntamiento para aplicar este proceso de concesión?

2.¿Existen criterios para validar y autorizar las solicitudes de ocupación de vía pública por
parte de los alcaldes pedáneos?

RESPUESTA:

MARIA MONTORO PONS - CAP SERVICI - SERV. D'OCUPACIO DEL DOMINI
PUBLIC MPAL.

SERVICIO DE OCUPACIÓN DEL DOMINIO PÚBLICO MUNICIPAL

INFORME

En relación con las preguntas formuladas al Consejo de Distrito de la Junta Municipal de

Poblados del Norte por el vocal Víctor Pons Roger, en su nombre y en el del Grupo Popular en

relación con la autorizaciones que se conceden para la ocupación de la vía publica a los Alcaldes

Pedáneos, en el ámbito de las competencias de este Servicio, se informa:

A LA PRIMERA Y A LA SEGUNDA. La Disposición Adicional Primera de la Ordenanza

reguladora de la Ocupación del Dominio Público Municipal de 27 de junio de 2014 establece

que: “Los actos regulados en la presente ordenanza que estén organizados por el Ayuntamiento

de Valencia o los organismos de él dependientes, no precisarán de autorización expresa para su

realización, si bien los mismos deberán ajustarse a las condiciones fijadas en esta norma en todo

lo que le resulte de aplicación a cada tipo de acto concreto”. Por otra parte, según Acuerdo de

Junta de Gobierno Local de fecha 4 de noviembre de 2016 se estableció en relación con la

Disposición Adicional Primera antes mencionada que la tramitación de las ocupaciones del
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dominio público derivadas de actos organizados, promovidos, colaborados o participados por el

Ayuntamiento de Valencia o los organismos de él dependientes, como es el caso de los Alcaldes

Pedáneos, al no precisar de autorización municipal expresa, será competencia de la Concejalía,

Organismo o unidad administrativa municipal que organice, promueva, colabore o participe en

ese acto, debiendo, a tal fin, obtener los informes oportunos del Servicio de Ocupación de

Dominio Público y de aquellos otros servicios municipales con competencias en la materia que se

trate.

Por lo que en base a lo expuesto, este Servicio de Ocupación del Dominio Público

Municipal no es competente para la tramitación de las solicitudes presentadas por los

Alcaldes Pedáneos.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al Stop en carrer
Constantino Gómez

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Al parecer, muy pocos vehículos se paran en el Stop situado en la Calle Constantino
Gómez, en dirección al Camino de Moncada, con el peligro que esto conllleva.

1.¿Tiene pensado el Ayuntamiento realizar alguna intervención en ese punto negro para
evitar que muchos vehículos se salten dicho Stop?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD 

Al parecer, muy pocos vehículos se paran en el Stop situado en la Calle Constantino
Gómez, en dirección al Camino de Moncada, con el peligro que esto conllleva.

 1.¿Tiene pensado el Ayuntamiento realizar alguna intervención en ese punto negro para
evitar que muchos vehículos se salten dicho Stop?
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 RESPUESTA:

 Como establece el Reglamento de Circulación, la señal de STOP que indica, emplazada en
el semáforo de la intersección, solo debe ser obedecida en caso de que el semáforo no funcione.
Dándose esa situación extraordinaria, la vigilancia y sanción de la desobediencia de la señal de
STOP corresponde a la concejalía de Protección Ciudadana.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al trànsit en
Massarojos.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Tenemos entendido que Massarojos soporta, solo por su calle principal, un tránsito de más
de 11 mil vehículos diarios.

1.¿Tiene previsto el Ayuntamiento pensando algún plan para evitar que, en una población
tan pequeña, exista tanto tránsito?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD 

Tenemos entendido que Massarojos soporta, solo por su calle principal, un tránsito de más
de 11 mil vehículos diarios.

 1.¿Tiene previsto el Ayuntamiento pensando algún plan para evitar que, en una población
tan pequeña, exista tanto tránsito?

 Aunque la cifra que indica es ligeramente superior a la última registrada (el últimos dato
de intensidad diaria que ha recogido el Ayuntamiento de València por la calle Dr. Andrés Piquer
en un aforo realizado el día 27 de octubre de 2.018 es de 9.507 vehículos/día), desde Servicio de
Mobilitat Sostenible coincidimos en que se trata de un tránsito elevado para las características de
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la vía. No obstante, en la actualidad estamos pendientes de la realización, por parte de la
Diputación —que es la titular de la vía— del diseño y construcción de una vía exterior que evite
este tránsito de paso por dentro de la población, de cara a recibir la vía y poder actuar sobre ella.

 

 

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a l'enllaç línia 26
amb línea 16 de l'EMT.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Nos consta que hayu un proyecto para enlazar la línea 26 con la línea 16.

1.¿Nos pueden detallar cómo se tiene previsto realizar este enlace?¿Por dónde se va a
realizar, cuál va a ser el proyecto escogido?

2.¿En qué fecha se tiene previsto implantarlo?

3.¿Qué presupuesto estimado tendría dicha actuación?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

Nos consta que haya un proyecto para enlazar la línea 26 con la línea 16.

  1.¿Nos pueden detallar cómo se tiene previsto realizar este enlace?¿Por dónde se va a
realizar, cuál va a ser el proyecto escogido?

 2.¿En qué fecha se tiene previsto implantarlo?

 3.¿Qué presupuesto estimado tendría dicha actuación?
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 RESPUESTA ÚNICA:

La EMT trabaja permanentemente en la mejora de las líneas y de las posibles conexiones
entre ellas, para dar el mejor servicio a la ciudadanía, como se ha demostrado en estos años
durante los cuales la ciudadanía  ha podido comprobar la mejora de las prestación del servicio
público después de años de abandono por parte del PP. Cuando haya más detalles sobre lo que
usted pregunta, se le informará.

 

 

 

 

 

 

 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a la freqüència i
Queixes de l'autobus 26 de l'EMT.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE FORMULA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NUM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

1.¿Ha habido problemas o quejas vecinales con respecto a los retrasos en la línea 26?

2.En caso afirmativo, ¿A qué se han debido estas quejas y cómo se prevee solucionarlas?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTAS QUE FORMULA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NUM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD
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 1.¿Ha habido problemas o quejas vecinales con respecto a los retrasos en la línea 26?

 2..En caso afirmativo, ¿A qué se han debido estas quejas y cómo se prevee solucionarlas?

            RESPUESTA:

No constan problemas ni quejas de entidades vecinales respecto a una situación de
“atrasos” en la línea 26, dado que, pudiéndose producir variaciones al alza o a la baja en el
tiempo previsto de trayecto, no se da una situación de anomalía continuada ni en un sentido ni en
el otro, sino que la línea 26 ofrece su servicio con regularidad.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al Camí cicliste pel
barranc Carraixet.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Recientemente se ha actuado sobre los márgenes del Barranco del Carraixet y del Palmaret
para indicar un carril ciclista.

1.¿Nos pueden presentar los documentos de la Confederación Hidrográfica del Júcar,
mediante los cuales se autoriza a realizar dicha intervención?

2.¿Existen algunos puntos del camino que están con valla y candado. ¿Quién dispone de la
llave de ese candado?

3.¿Mediante qué procedimiento se ha establecido qué personas van a tener la llave de esos
candados?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

Davant la inconcrecció de les preguntes formulades (convindria haver donat al menys
dades concretes de localització), resulta impossible donar una resposta, i així ens ho han
comunicat des de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer tras la consulta telefònica.   No
obstant això, les seues preguntes han estat remeses a la Confederació Hidrogràfica del Xuquer
mitjançant notificació. 
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte a la Rotonda en
Poble Nou.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM.44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

En la pasada Junta Municipal dels Poblats del Nord se rechazó una moción presentada por
el Partido Popular, la cual planteaba la posibilidad de realizar una rotonda en Camino Moncada
con Camino Viejo de Carpesa a Moncada. En algún momento del debate se dijo que esta rotonda
no se iba a realizar porque había otro proyecto presentado.

1.¿De qué proyecto se trata?

2.Sea cual sea el mismo ¿No debería el Ayuntamiento volver a estudiar la construcción de
esta rotonda, pues es una reivindicación vecinal de tantos años?

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM.44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 En la pasada Junta Municipal dels Poblats del Nord se rechazó una moción presentada por
el Partido Popular, la cual planteaba la posibilidad de realizar una rotonda en Camino Moncada
con Camino Viejo de Carpesa a Moncada. En algún momento del debate se dijo que esta rotonda
no se iba a realizar porque había otro proyecto presentado.

 1.¿De qué proyecto se trata?

 2.Sea cual sea el mismo ¿No debería el Ayuntamiento volver a estudiar la construcción de
esta rotonda, pues es una reivindicación vecinal de tantos años?

  : Por parte del Servicio de Movilidad: Por parte del Ayuntamiento estamosRESPUESTA
abiertos y trabajamos para introducir todas las mejoras que sean necesarias en el Camino de
Moncada pero es la Diputación de València, titular de la vía, la competente para actuar en ella y
la que tiene la última palabra para determinar qué se hace o no en ella.
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14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a l'estructura de
sombraje en l'Ajuntament Poble Nou.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Nos consta que el Ayuntamiento tiene prevista la ejecución de un proyecto para sombrear,
mediante una estructura, la parte delantera del Ayuntamiento de Poble Nou.

1.¿Está aprobado este proyecto?

2.En caso afirmativo, ¿Causas de su no ejecución?

RESPOSTA

1.- Actualment està en fase de redacció el Pleg de Prescripcions Tècniques.
2.- En conseqüencia a la resposta primera, no procedix .

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al Parc Moreral de
Borboto.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

En Julio de 2018, se comprometío el Ayuntamiento a arreglar el Parque Moreral de
Borboto.

1.¿Por qué hasta la fecha no se ha realizado ninguna actuación en este parque?

2.¿Cuál era el presupuesto acordado para realizar esta mejora?

3.¿Cuáles eran estas mejoras concretamente?

RESPUESTA:
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1.  

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

El projecte d’intervenció forma part del programa d’Inversions Financerament Sostenibles
de la Diputació de València 2018 i en aquests moments està en procés de redacció.

 2. El pressupost és de 19.670,57 (IVA inclòs).

 3. L'objecte principal d'aquesta obra és el canvi de paviment de la zona de circulació de la
plaça existent, no modificant-se la superfície total ocupada actualment.

S'actuarà sobre una zona de superfície de 114,91m², que en l'actualitat es compon d'una
zona enjardinada perimetral, que consta de tanca, una bardissa, un pi i cinc unitats de Morus Alba

La zona de circulació, amb sòl de terra morterenca, disposa de quatre bancs i una“fruit-less”. 
paperera.

S'alçarà i sanejarà la vorada perimetral en aquelles zones on siga necessari, es desmuntarà
la tanca i part de la jardinera de la zona de circulació, s'eliminarà la terra morterenca, s'eliminaran
dues soques de Morus  i s'alçaran els bancs i la paperera. On s'eliminen les soques esAlba
plantaran dues unitats de Morus Alba “Fruit-less”

S'ampliarà la zona de circulació, l'acabat de la qual es realitzarà mitjançant llambordes,
paviment més d'acord amb la zona de nucli històric tradicional on es troba i se rebaixarà la
vorada en els accessos de manera que aquests siguen accessibles.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a les LLicències
de l'escoleta de Massarojos.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

En el año 2015 se finalizó la escoleta de Massarojos. Al parecer se le adjudicó la
explotación a una empresa, pero posteriormente se le retiró dicha licencia. En la actualidad hay
otra emprea coordinando el centro.

1.¿Causas de la retirada de la adjudicación a la primera empresa?

2.¿Ha habido un concurso de licitación púbica en esta segunda adjudicación?

3.¿Criterios de la elección de la actual empresa que dirige el centro?
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RESPUESTA:

MARIA OLIVER SANZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ

1-2-3.- En 9 de juny del 2014, es va remetre l'expedient al Servici de Contractació. No
havent-se efectuat adjudicació a cap empresa.

D´altra banda, indicar que, L'Escola Infantil de Massarrojos es gestiona actualment per la
Conselleria d'Educació. 

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al Casino de
Benifaraig.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Hace unas semanas el Casino de Benifaraig fue inaugurado, sin embargo sigue cerrado.

1.¿Nos pueden explicar porque un local que ha sido inaugurado sigue cerrado?

2.¿Cuándo tiene previsto el Ayuntamiento ponerlo en funcionamiento?

RESPUESTA

 

Com vosté coneix, és costum d’aquest equip de govern no fer inauguracions per la qual
cosa, en aquest cas, s’han mostrat les referides dependències a les diferents entitats del poble
legalment constituïdes i s’han donat les claus a l’Associació dels jubilats (prèvia petició per
registre d’entrada) en espera de que s’efectue el trasllat des de la vella llar dels jubilats a la nova,
situada en la planta baixa del Casino. Aquest trasllat està sent gestionat pels serveis
administratius de l’Alcaldia en coordinació amb Serveis Centrals Tècnics.

Pel que fa a la primera planta multiusos, totes les entitats legalment constituïdes del poble
estan informades que ja poden fer ús d’ella prèvia petició a l’Alcaldia. Un exemple és el cas de la
Societat Musical Amics de la müsica de Benifaraig que el passat 27 d’abril va oferir a l’esmentat
local les audicions de Pasqua. 
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18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte a les Males herbes
al Parc Coscoll de Carpesa.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

El parque de ejercicios de la calle Coscoll de Carpesa, se encuentra plagado de malas
hierbas.

1¿Cuándo tiene previsto el Ayuntamiento proceder a su limpieza?

2.En dicho parque entran perros dentro del recinto lúdico-deportivo. ¿Existe alguna medida
para que esto deje de ocurrir?

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a la Vorera en
Benifaraig.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Nos consta que en Benifaraig el Ayuntamiento tiene prevista la ejecución de una acera
dentro del casco urbano.

1¿Para cuándo está prevista la ejecución de dicha acera?

2.¿Nos pueden detallar el presupuesto de esta infraestructura?

3.¿Ubicación de esta acera?

RESPUESTA

A Benifaraig tenim pendent l’execució no d’una sinò de dues voreres amb càrrec a les
subvencions de l’Àrea de Cooperació de la Diputació de València per a l’exercici 2019. La seua
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localització és a l’inici de Ferrer i Bigne i en Venta del Moro. Pel que fa a les dades de caràcter
tècnic, tots dos projectes hauran de ser informats técnicament.

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte a la vorera del camí
Calvari, Carpesa.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM. 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

Nos consta que el Ayuntamiento tiene previsto realizar una acera por el Camino Calvario.

1¿Para cuándo está prevista la ejecución de dicha acera?

2.¿Hay prevista alguna expropiación?, En caso afirmativo, ¿Nos la pueden detallar?.

3.¿Nos pueden detallar el presupuesto de esta infraestructura?

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PEL GRUP POPULAR AL
CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

La Reial Séquia de Moncada, dió la seua autorització verbalment i va establir unes
condicions que van ser tingudes en compte en la redacció del projecte. Després de tota la seua
tramitació hi ha hagut un canvi de criteri i han denegat l'autorització.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular *Victor Pons Roger respecte a la presencia de
fallers en l'Ajuntament.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM 44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD
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En la pasada Junta se votó en contra de una moción del partido popular, que solicitaba
permiso para que los falleros pudieran subir al balcón del Ayuntamiento. El voto en contra se
justificó argumentando una ausencia de informes de bomberos y policía autorizando este evento.
Pero, finalmente, y tal y como el Partido Popular solicitó, los falleros subieron al Ayuntamiento.

1.¿Se disponen de los informes favorables de Bomberos y Policía?

RESPUESTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Esta pregunta debe formularse a través del cauce oportuno, no procediendo en el Consejo
de Distrito.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000041-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta formulada pel vocal del partit popular Victor Pons Roger respecte al Parc de Majors
duplicat en Carpesa.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL VICTOR PONS ROGER, PROVISTO DE
DNI NÚM.44.861.911C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL POBLES DEL NORD

 

Carpesa ya contaba con un parque de mayores, en la Calle Reverendo José Valero, antes de
la construcción de un parque, exactamente igual, a éste nuevo de la Plaza Vicente Gil.

1.¿Criterios para la ejecución de este parque, idéntido, en la Plaza Vicente Gil de Carpesa?

2.¿No hubiera sido mejor gastarse ese dinero en mejorar el parque infantil?

3.¿Qué presupuesto exacto se destinó de los más de 36 mil euros al parque de mayores de
dicha plaza?¿Pueden detallarnos ese presupuesto de 36 mil euros en qué se gastó exactamente?.

4.¿Han participado los vecinos de esta decisión?

5.¿Existe alguna estadística de uso de estos parques? Nos consta que en toda Carpesa solo
hay un vecino que usa a diario el parque Reverendo Jose Valero?

RESPUESTA:
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1.  

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Quan es va plantejar la intervenció, dins del programa d’Inversions Financerament
Sostenible de la Diputació de València 2015, es va tenir en compte la manca de zones
infantils al poble de Carpesa.

Es va decidir incorporar els aparells bio saludables per completar aquest aquesta zona,
tenint en compte que al poble, només existien els 2 elements biosaludables ubicats al carrer
Reverend Josep Valero.

  2. Dins del projecte es contemplava la realització de la zona infantil, que es va dur a
terme. A més es va considerar positiu completar els 2 aparells biosaludables del Carrer del
Reverend Josep Valero amb els 4 que es van instal·lar en la plaça Vicente Gil.

 3. El valor P.M.E. dels aparells biosaludables és de 2.502,47€.

 4. Les Inversions Financerament Sostenibles de la Diputació de València es gestionen per
part de la Delegació de Pobles de València en coordinació amb els alcaldes i alcaldesses dels
Pobles de València i les peticions que traslladen a la Delegació de Pobles de València. La
Delegació de Parcs i Jardins, mitjançant el Servei de Jardineria, executa aquelles que entren dins
de les seues competències. 

 5. No hi ha cap estadística basada en la informació certa de utilització. Només tenim la
informació puntual que el veïnat puga traslladar, la qual és en un percentatge elevat, subjectiva.

No hi ha cap prec ni pregunta.

No hi ha intervencions veïnals.

 

 

  I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les 20.35 hores,   extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


